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Verslag van de vergadering van de Commissie Werk van 13 september 2007  
 
 

 

Aanwezig zijn: 

De heren J.N.J. Appelman (plv.voorzitter), N. Benedictus (VVD) en W.C. Noordergraaf (VVD), 

mevrouw H.H. Nijhuis-Ovinge (CDA), de heren E. Taskin (PvdA), A. Stuivenberg (SP), T.H. van der 

Wal (SP), K. Tadema (ChristenUnie), C. Meijer (GroenLinks), F.N.E.M. van Schoot (GroenLinks) en 

J.N. Simonse (SGP),  

mevrouw G.A. Dijkstra (PvdD) en heer S. Jokhan (commissiegriffier) 

 

Ook aanwezig zijn: 

Leden gedeputeerde Staten: de heren H. Dijksma en A.L. Greiner 

 

Afwezig is:  

Heren R.J. Siepel (voorzitter), P.T.J. Pels (PvdA) en N.Demirbilek (SP) en mevrouw M.A.E.W. Luijckx 

(PvdD) 

 

 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom.  

Vervolgens introduceert de voorzitter een inspreker, te weten de heer C. Beers, eigenaar van 

composietbedrijf Ada uit Dronten.  

De heer Beers spreekt in op het onderwerp RITP, de uitvoering van de plannen IRT ontvangen 

Europese subsidies. Onderdelen van dit plan zijn het opleidingsniveau voor composieten en een 

testcentrum voor het midden- en kleinbedrijf. Beide zijn volgens de heer Beers nog niet gerealiseerd. 

Hij wil graag weten waarom niet en wat er met het door de EG beschikbare geld is gebeurd. Bij eerder 

contact met de provincie kreeg hij te horen, dat er vanuit het bedrijfsleven geen belangstelling voor 

zou bestaan, hetgeen de heer Beers nadrukkelijk bestrijdt. Bij navraag bij het Innovatiecentrum werd 

de heer Beers juist verteld, dat er wel veel belangstelling vanuit het bedrijfsleven was, maar dat de 

opleidingsinstituten het af lieten weten. Ten slotte roept de heer Beers op om er zorg voor te dragen 

dat het testcentrum en de opleiding er alsnog komen. 

De voorzitter bedankt de heer Beers voor zijn betoog en stelt de commissie in de gelegenheid om 

vragen te stellen. 

 

De ChristenUnie vraagt om nadere uitleg over composiet en de toepassing daarvan. 

De SGP wil weten of er nog testmogelijkheden en opleidingen buiten de provincie bestaan. 

Het CDA vraagt de heer Beers om een indicatie van het aantal ondernemingen waar hij contact mee 

heeft gehad en of dat allemaal Flevolandse ondernemingen waren. 

De VVD vraagt of het juist is, dat de heer Beers wil weten waar het plan voor de inrichting van een 

test- en opleidingscentrum voor composieten is gebleven. De partij vraagt gedeputeerde Greiner om 

te laten weten of er een plan was en of dat plan er nog is. 

De heer Beers antwoordt, dat composieten vezelversterkte kunststoffen zijn, die gebruikt worden bij 

de productie van bijvoorbeeld airbussen, raceauto's en spaceshuttles. In Nederland bestaat het 

testcentrum NLR, maar diens faciliteiten zijn te duur voor het midden- en kleinbedrijf. Verder zijn er 

geen testmogelijkheden voor ondernemers in Nederland. Het is hem niet bekend dat er opleidingen 

voor composieten in Nederland bestaan. De heer Beers noemt vier bedrijven bij naam waarmee hij 

gesproken heeft. Er zijn ook nog een paar kleinere, maar die worden niet met naam genoemd. Alle 

bedrijven zijn gevestigd in Flevoland. 
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Hij antwoordt bevestigend op de vraag of hij wil weten waar het plan voor de inrichting van een 

dergelijk test- en opleidingscentrum is gebleven. Hij voegt daar nog aan toe, dat hij ook graag wil 

weten wat er met het beschikbare geld is gebeurd. 

 

Gedeputeerde Greiner zegt toe, de commissie nader schriftelijk te zullen informeren. 

 

2. Vaststellen agenda 

De voorzitter meldt, dat alleen gedeputeerde Greiner te kennen heeft gegeven een aantal 

mededelingen te willen doen. Verder wordt de agenda ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Mededelingen voorzitter/presidium/Statengriffie 

- Bericht van verhindering is ontvangen van de heren P.T.J. Pels (PvdA), N. Demirbilek (SP) en R.J. 

Siepel (voorzitter). De heer J.N.J. Appelman is plaatsvervangend voorzitter. Mevrouw G.A. Dijkstra 

(PvdD) zal voor de komende vier maanden mevrouw M.A.E.W. Luijckx vervangen. 

Voor u in de bakjes gelegd of per e-mail verstuurd: 

- Memo 563608 d.d. 6 juli 2007 over Lichthinder kassen 

- Memo 564769 d.d. 10 juli 2007 over Rapport OFML biobrandstoffen 

- Memo 564595 d.d. 10 juli 2007 over Biologische landbouw 

- Brief 557103 over Vooraankondiging Themabijeenkomst Verkeerseducatie 30 oktober 2007 

- Uitnodiging Unieke kunstveiling met diverse topstukken Nieuw Land Erfgoedcentrum 

- Uitnodiging voor Het Zonnige Klimaatfestival Stadhuis Lelystad 

- Brief 582683 d.d. 29 augustus 2007 over uitnodiging bespreking Strategische visie Werk maken van 

duurzame energie 

De mededelingen worden voor kennisgeving aangenomen. 

 

Voorstel werkbezoek Geomaticapark Marknesse op donderdag 15 november 2007. 

Gedeputeerde Greiner stelt voor om op donderdag 15 november een bezoek te brengen aan het 

Geomaticapark te Marknesse. De commissie stemt hiermee in. 

 

4. Verslag van de vergadering van 4 juli 2007 (566196) 

Er zijn geen schriftelijke tekstwijzigingen voorgesteld. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

GroenLinks merkt op, dat bij punt 4.b. is toegezegd, dat de commissie in september nader 

geïnformeerd zou worden over de Markerwaarddijk, maar dit punt staat nu niet geagendeerd. 

De voorzitter zegt toe, dat dit nagekeken gaat worden. 

De PvdD meldt, dat het vóórkomen van het Jacobskruiskruid opnieuw in kaart wordt gebracht 

Op de vraag van de VVD wie deze inventarisatie uitvoert, antwoordt de PvdD dat dit uit 

bronnenonderzoek is gebleken. 

 

b. Lijst van toezeggingen (566630) 

- Punt 2. Lichthinder Luttelgeest en Almere. De commissie is hierover inmiddels schriftelijk 

geïnformeerd. Afvoeren. 

- Punt 3. OMFL-onderzoek biobrandstof. De commissie is hierover inmiddels schriftelijk geïnformeerd. 

Afvoeren. 

- Punt 4. Eindevaluatie proef gratis openbaar vervoer. De voorzitter meldt, dat gedeputeerde Dijksma 

de commissie zal informeren, zodra er meer bekend is. 

 

c. Lijst van moties (566632) 

De voorzitter bericht, dat vanuit het college is toegezegd, dat het met een nadere notitie zal komen 

over de uitwerking van de lijst van moties en de toedeling aan de verschillende gedeputeerden en 

portefeuillehouders. In die notitie zullen ook de tijdslijnen voor de verschillende moties aangegeven 

worden. 

De ChristenUnie verzoekt om een spoedige uitwerking van de motie Streekvervoer Almere-Zeewolde-

Nijkerk-Harderwijk (L563302), omdat in december 2007 een nieuwe dienstregeling ingevoerd zal 

worden. Anders bestaat de kans dat er nog een jaar gewacht moet worden voor er eventueel op 

eenvoudige wijze actie ondernomen kan worden. 

De voorzitter zegt toe, dat hij dit verzoek via de griffie aan het college door zal geven. 

 

5. Lijst ter kennisneming stukken van 13 september 2007 
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GroenLinks heeft een vraag over punt 20, 'Doorstart van het project Klokbier B.V.-IPR te Lelystad, 

EPT303070': Vermeld wordt dat een vordering naar verwachting niet zal worden voldaan. Waar is 

'naar verwachting' op gebaseerd? 

De voorzitter meldt, dat dit te maken heeft met de staat van het faillissement, de afwikkeling daarvan 

en de informatie die daarover naar het college is gegaan. 

Gedeputeerde Greiner voegt toe, dat de formulering in het stuk juridisch juist is, maar dat er in 

werkelijkheid geen geld meer is. 

De PvdA vraagt of er in het verleden misschien verkeerde afspraken zijn gemaakt over het innen van 

de vordering? 

Gedeputeerde Greiner antwoordt, dat er destijds een goede aanvraag is ingediend en dat het bedrijf is 

gestart op basis van een gezond ondernemingsplan. De bedrijfsvoering liet te wensen over, hetgeen 

heeft geleid tot dit resultaat. Inmiddels zijn er gesprekken gaande over een doorstart en zal het aantal 

arbeidsplaatsen dat met de subsidie beoogd werd in dat geval toch in zekere mate weer bereikt 

worden. 

 

6. Door fracties ingebrachte onderwerpen 

Geen. 

 

7. Portefeuillehouder A.L. Greiner 

a. Mededelingen 

Er zijn geen mededelingen. 

 

b. Vragenronde 

Zowel SGP als GroenLinks verzoeken om nadere informatie over de Hollandse Brug. 

De voorzitter antwoordt, dat gedeputeerde Dijksma hiervoor de aangewezen persoon is. 

 

Naar aanleiding van de uitleg over Europa en zijn subsidiestromen vraagt de VVD of het mogelijk is, 

dat het college een kort overzicht geeft van de Europese subsidiestromen op het economische vlak? 

GroenLinks vraagt zich af of er al zaken in gang worden gezet voor de revitalisering van 

bedrijventerreinen?  

 

Gedeputeerde Greiner zal zorgen voor een kort overzicht van de Europese subsidiestromen. 

Over de bedrijventerreinen antwoordt de gedeputeerde, dat alle gemeenten werken aan hun 

gemeentelijke vestigingsvisie (gvv). Daarin wordt ook aandacht besteed aan 

herstructurering/revitalisering van bedrijventerreinen. Na ontvangst van de gvv's toetst de provincie 

deze aan de visie Werklocaties. De commissie zal hierover te zijner tijd worden geïnformeerd. 

 

8. Rondvraag 

De ChristenUnie vraagt of er al een monitoring naar de effecten van de maatregelen rondom de 

Hollandse Brug in gang is gezet en zo niet, of dat alsnog gedaan kan worden. 

De PvdD heeft uit de media vernomen dat er inmiddels 300 van de 1.200 pasjes voor de snelbus zijn 

uitgegeven. Hoe wordt nagegaan hoe de overige 900 personen zich momenteel verplaatsen? 

Gedeputeerde Greiner antwoordt, dat er een telling van reizigers in het openbaar vervoer plaats vindt 

en hij zal gedeputeerde Dijksma vragen om de commissie nader schriftelijk te informeren over de 

effecten van de maatregelen.De vraag over de pasjes voor de snelbus zal hij overbrengen aan het 

college. 

 

9. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 20.05 uur. 

 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van 11 oktober 2007, 

de commissiegriffier,                               de voorzitter, 
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